
Z Á P I S N I C A

zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 27. októbra 2009 

v zasadačke Obecného úradu v Priepasnom

1. Zuzana  Hrajnohová
2. Dušan  Čúvala
3. Milan  Kázik
4. Dušan  Kopas
5. Ján  Potúček
6. Vladislav  Valihora 

PROGRAM

1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesení
4.  Správa hlavného kontrolóra obce

     5.  Rôzne :  
a. predaj obecného pozemku
b. projekt Vláčik – spolufinancovanie
c. projekt Náučný chodník
d. informácia o projektoch
e. informácia o subregióne     

6.Diskusia
7. Záver

 
Za zapisovateľa zápisnice bola určená Anna Švrčková, za overovateľov 
zápisnice boli určení poslanci Milan Kázik a Dušan Kopas
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ROKOVANIE

V prvom bode starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
privítala prítomných a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 
rokovať a uznášať sa, nakoľko boli prítomní  piati poslanci.

V druhom bode určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

V treťom bode skontrolovali plnenie uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia a konštatovali, že dané uznesenia boli splnené.

V štvrtom bode samostatná referentka Obecného úradu v Priepasnom 
prečítala :

- stanovisko k záverečnému účtu za rok 2008
- záznam z následnej finančnej kontroly k 31.12.2009
- záznam z následnej finančnej kontroly na základe zákona č. 

502/2001 Z.z.o finančnej kontrole a vnútornom audite a o znení 
a doplnení niektorých zákonov 

- plán kontrolnej činností kontrolóra obce Priepasné na I. a II. 
polrok 2009 

Všetky spomenuté dokumenty predložila OZ kontrolórka obce pani 
Viera Macúchová so stanoviskom : „ Nemám námietky ani 
pripomienky k záverečnému účtu obce Priepasné za rok 2008 a preto 
súhlasím, aby prebytok z príjmových finančných operácií vo výške 
810 842,72 Sk bol prevedený do RF.  Zároveň odporúčam OZ, aby 
prerokovalo záverečný účet bez výhrad“.

V piatom bode  starostka obce oboznámila prítomných o týchto 
záležitostiach :

a. Spoločnosť Alnea s.r.o. Piešťany, prevádzka Priepasné, požiadala 
OZ o odpredaj pozemkov par. č. 12993 a 12994 vo výmere 679 m2 
v k. ú. Priepasné - trvale trávnaté porasty. Keďže ide o priamy 
predaj, bolo potrebné na uvedené parcely urobiť znalecký posudok. 
Podľa znaleckého posudku č. 96/2009 bola stanovená cena 960,- 
EUR (28 920,96 Sk). Poslanci OZ súhlasia s priamym predajom 
nehnuteľností  za podmienok, že obci Priepasné bude umožnený 
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prejazd po príslušných pozemkoch až k firme DREVOREZ 
Priepasné, spol. s r.o., nachádzajúcom sa v areáli bývalého RD.

b. ďalej starostka obce prečítala prítomným žiadosť od obce 
Košariská, ktorá dala vypracovať projekt  nazvaný Dopravný 
systém Košariská – Bradlo. (S týmto projektom boli poslanci oboznámení 
na predchádzajúcom zastupiteľstve). Cena za vypracovanie projektu je 
16 596,96 EUR (500 000,- Sk). Keďže časť dopravnej 
infraštruktúry bude i v našom katastrálnom území (je zapracovaná 
v projekte), obec Košariská žiada o spolufinancovanie vo výške 
829,85 – 995,82 EUR ( 25 – 30 tis. Sk). Poslanci OZ súhlasia 
s príspevkom 829,85 EUR ( 25 000,- Sk).                                    

c. Keďže projekt  Vyhliadkové veže v Združení obcí Čachtice – 
Kopanice realizovaný spoločne s Východným Slováckom nebol 
úspešný, architekti navrhli obciam realizovať na uvedených 
miestach náučný chodník s osadením prvkov - altánok, lavičky, 
informačné tabule. Uvedené prvky navrhnuté pre našu obec 
poslanci OZ videli a súhlasia s podaním žiadosti o finančnú 
podporu na vybudovanie náučného chodníka  z Programu obnovy 
dediny.

d. Starostka obce oznámila prítomných poslancov, že v piatok dňa 
23.10.2009 bola na internetovej stránke PPA zverejnená úspešnosť 
projektov v rámci Programu rozvoja vidieka, os 3.4.2, kde sa naša 
obec uchádzala o získanie financií na opravu miestnej komunikácie 
Podlipovec. Naša obec bola úspešná a na opravu uvedenej miestnej 
komunikácie jej bolo schválených 26 295,59 EUR (792 180,94,-Sk)

Projekt na vybudovanie viacúčelového ihriska, s detským ihriskom 
a oddychovou zónou bol neúspešný, no pokúsime sa využiť 
projektovú dokumentáciu a uchádzať sa o financie z programu 
LEADER v rámci MAS.

Reagovali sme na výzvu Ministerstva pôdohospodárstva SR 
a požiadali sme o dotáciu na výmenu časti okien na budove KD, 
prestrešenie schodišťa.

e. Starostka obce podala poslancom OZ informáciu o situácii 
v Združení obcí subregiónu pod Bradlom, kde bola odvolaná 
doterajšia predsedníčka JUDr. Anna Danková, ktorá s obcami 
nespolupracovala.  
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f. Starostka obce ďalej informovala prítomných o pripravovanej akcii 
– Stretnutia  dôchodcov, ktoré bude 28.októbra 2009 v Kultúrnom 
dome. S kultúrnym programom vystúpi FS Iskerka z Brezovej pod 
Bradlom

Do diskusie sa prihlásil poslanec Ján Potúček, ktorý informoval 
prítomných, že v lokalite u Jurčatov visí nad cestou vŕba, ktorú treba 
vyrezať, nakoľko znemožňuje prístup po miestnej komunikácii väčším 
automobilom. Starostka obce prisľúbila uvedenú skutočnosť preskúmať 
a urobiť nápravu.

Záver – keďže boli vyčerpané všetky body programu, starostka obce 
zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila a poďakovala prítomným za 
účasť.
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UZNESENIA

U z n e s e n i e   č. 30/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce 
Priepasné k záverečnému účtu za rok 2008

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
Zdržal sa : 0

U z n e s e n i e   č. 31/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje odpredaj obecných 
pozemkov p.č. 12993 a 12994 vo výmere 679 m2 v k.ú. Priepasné v sume 
960,-EUR (podľa znaleckého posudku č. 96/2009) s podmienkou, že obci 
Priepasné bude umožnený prejazd po príslušných pozemkoch až k firme 
DREVOREZ  Priepasné, spol. s r.o., nachádzajúcej sa v areáli bývalého RD.

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
Zdržal sa : 0

U z n e s e n i e   č. 32/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje spolufinancovanie 
projektu Dopravný systém Košariská – Bradlo vo výške 829,85 EUR 
(25 000,- Sk)

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0
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U z n e s e n i e   č. 33/2009

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje podanie žiadosti na 
projekt Náučný chodník

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 34/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o úspešných 
i neúspešných projektoch obce a o podanej žiadosti o dotáciu 

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 35/2009

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o situácii v Združení 
obcí subregiónu Pod Bradlom

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

U z n e s e n i e   č. 36/2009
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Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o pripravovanej akcii 
– Stretnutie dôchodcov

Počet prítomných poslancov : 5
Za : 5
Proti : 0

.................................................... .....................................................
       zástupca  starostky starostka obce

........................................................

........................................................

  overovatelia
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